
sora de F. M. comencen a fer-se 
petites. L ’assumpte val la pena i se 
li ha de donar la sortida que es 
mereix: un espectacle en directe.

Els darrers dos mesos han estat 
plens de problemes. Des del més 
petit fins el més gran o del més 
im portant al més senzill. Buscar 
la presència de grups consagrats 
com els “Jacom ets” , “L ’oreig de 
m ar” o els “Cantaires” ; sol·licitar 
permissos anar a parlar amb l’un 
i l’altre, solucionar el transport 
d ’una pila de material acústic, 
demanar la sala... Fins i to t, d ’on 
podríem treure unes plantes i 
flors que fessin més agradable 
l’escenari.

Absolutament to t va quedar enlles
tit. Poc a poc, “ Les veus de la co
marca” en directe començaven a 
ésser un fet.

I fou el divendres 27, al vespre. No
més va faltar una cosa: LLOC. 
Nosaltres som els primers en 
sentir-ho. La gentada que hi havia 
era impressionant i ningú no s’ho 
esperava. Però amb això, les nostres 
veus de la comarca agafaren por, i a 
la vegada, coratge, i varen actuar 
com mai ho havien fet —esperem

que a partir d ’ara ho facin sempre—. 
Perque amb un públic com vosal
tres, som capaços d ’organitzar un 
“bis” a la Plaça de Braus, i llen
çar la casa, o més ben dit, la Ràdio, 
per la finestra.

Amb aquests artistes i aquest pú
blic, els esforços han valgut la pena; 
creiem que tothom  ha estat al nivell 
de les circumstàncies. Gràcies a to ts .

..Si després diuen que hi han clubs 
que són més que un club, Ràdio 
Sant Feliu és m olt més que una 
ràdio: i això no és cap “slogan” 
publicitari, és to ta  una realitat.

RADIO SANT FELIU.
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